
 
 

Protokoll fört vid extra styrelsemöte med SPF Seniorerna Solvändan  
Den 31 maj , Restaurang Epok 

 
Närvarande:  Ordf  Anders Bergzén, Bertil Johansson, Kerstin Eriksson, Lena Sjölinger, 
Gunnel Nyberg, Bengt Jönsson, Barbro Knutsson, Ann-Katrin Strömblad Ekwall, Kennet 
Nyberg,  Per-Olof Ohlsson  
 
Frånvarande: Githa Dagmalm 
 

§ 1.  Mötet öppnas. 
 
Ordf Anders Bergzén öppnade mötet och hälsade alla välkomna 
 

§ 2.  Godkännande av dagordningen 
 
Dagordningen godkändes. Bilaga 1
   

§ 3.  Godkännande av protokoll från föregående möte 
 
Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 
 

§ 4.  Inkomna skrivelser 
 
A. Senioren 
Ingen kommentar 
 
B. Förbundet SPF 
Ingen kommentar 
 
C. Kalmar distriktet   
Sommarhälsning från ordf Sven-Erik Karlsson. Påminnelse om att rekrytera nya medlemmar 
till SPF Seniorerna. 
Inbjudan till informationsträff i Oskarshamn den 7/9 för KPR-ledamöterna.  
Distriktet tar över kostnaderna fr o m 1/7 för SPF-appen.  
Ingen återrapportering från hälsoveckan från Solvändan till distriktet, flera föreningar har 
inte heller lämnat någon rapport. Kontakt tas med Annika Cullin.  
Fem ledamöter i distriktsstyrelsen ska planera en fest då distriktet fyller 40 år 2024.  
”Reklam” från Ekerum resort om bl a golferbjudande under lågsäsong mm 
Mirsada Bajraktarevic från SV tackar för gott samarbete och bjuder in studieledarna till Arontorp.  

 

§ 5. Rapporter/information/annonsering 
 
A. Ekonomi.   
Ingen rapportering 



 
 

B. Eken 
Ingen rapportering. 
 

§ 6. Planering månadsträffar/fester/sammankomster m.m. 
 
A. 85+ 
120 inbjudningar skickades ut och 61 medlemmar kom till träffen. Sten-Åse Andersson stod 
för underhållningen. Av reaktionerna verkade alla mycket nöjda med träffen och hade nog 
gärna stannat kvar ytterligare en stund för prat med gamla bekanta.  
 

§ 7. Policyfrågor/styrelse/kommittéer/cirklar/aktiviteter 
 
A. Ombyggnad av lokalerna på Eken 
Diskuterade tre olika förslag framtagna av Bertil Johansson. Plan A förkastades först. Vi 
fastnade för plan C men en el-central ställer till problem. Anders Bergzén kontrollerar upp 
om ev flytt av el-centralen men det visar sig att kostnaden kan bli 60-80000 kr varför även 
denna plan får förkastas. Bertil Johansson tar kontakt med Lasse Carlsson i Ekengrupen för 
att få till en träff med dem. I dagsläget är det plan B som får diskuteras om inget annat bra 
förslag kan tas fram. 
 
B. Zaar - loppis 
Allt planerat arbete med avyttringen av Zaars föremål är från SPF Solvändans sida avslutad. 
Han planerar att ha loppis under kommande helg och vill få tillgång till planen väster om 
Eken, vilket vi godkände.  
 

§ 8. Medlemsrekrytering/medlemsregister 
 
I dagsläget 963 medlemmar. 
 

§ 9. Övrigt  
 
Barbro Knutsson har blivit kontaktad av rektorn för Färjestadens högstadieskola om vi har 
möjlighet att hjälpa till i deras kafeteria. Rektorn ska ev återkomma då hon fått felaktiga 
uppgifter.  
 

§ 11. Mötet avslutas 
 
Ordf Anders Bergzén tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 
Nästa styrelsemöte är den 7 juli  kl 9:30    
  
 
 
 
Anders Bergzén Gunnel Nyberg 
Ordförande Sekreterare 



 
 

 


